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La presidenta del Consell de Formentera, Alejandra Ferrer i la vicepresidenta primera, Ana
Juan, s'han reunit avui de tarda amb la presidenta del Govern balear, Francina Armengol, i la
consellera de Presidència, Pilar Costa. Aquesta ha estat la primera reunió presencial feta entre
ambdues administracions des que va començar la crisi de la Covid-19.

  

A la trobada Alejandra Ferrer ha agraït a Armengol la coordinació que han tengut entre Consell
i Govern des que va començar la crisi i ha mostrat la seva predisposició perquè continuï així
quan es produeixi el final de la desescalada a partir de la pròxima setmana. “El final de l'estat
d'alarma el diumenge 21 de juny no suposa el final d'aquesta crisi, amb la nova normalitat
necessitarem seguir amb controls sanitaris i que s'estableixin protocols de seguiment de nous
casos per l'arribada de visitants, ja que si es dona el cas de que hi ha turistes infectats també
necessitarem saber què fer amb les seves famílies i acompanyants”, segons ha traslladat a la
responsable de l'executiu balear.

  

La presidenta del Consell de Formentera també ha mostrat la seva preocupació sobre com
quedaran les connexions aèries amb la resta de territoris tant nacionals, com internacionals. A
més, Alejandra Ferrer ha lamentat que no s'hagin establert protocols de seguretat a nivell
europeu per poder donar un missatge únic a tota la comunitat. Així mateix, en el tema dels
ERTOs, Ferrer ha demanat a Armengol que defensi la posició de Formentera davant el Govern
central, “ja que la nostra economia és 100% turística, i aquesta temporada serà curta, i els
empresaris i treballadors de l'illa necessitaran noves ajudes per al pròxim hivern”.

  

Per últim, la presidenta insular ha explicat a la seva homòloga balear que tota crisi pot suposar
unes noves oportunitats i ha assegurat que aquesta pot suposar una passa endavant pel que fa
a la sostenibilitat, la solidaritat, la diversificació econòmica i la desestacionalització. “Aquesta
crisi ha evidenciat la feblesa del sistema econòmic de Formentera altament estacional, ha
destapat la vulnerabilitat de part de la nostra societat i ens ha de fer més conscients de que
necessitam una economia més diversificada que ajudi a equilibrar la nostra societat i a millorar
la qualitat de vida de les famílies que més ho necessitin”, segons ha destacat.

  

Per la seva part, la presidenta del Govern balear ha agraït públicament la feina dels
formenterers i formentereres i del Consell de l'illa durant tot el procés de desescalada en què
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de manera anticipada a la resta de les illes i l'estat Formentera gràcies a les bones dades
sanitàries ha avançat amb una setmana d'antelació les fases de la desescalada. Armengol ha
declarat que arran aquesta crisi “som molt conscients que tendrem una situació econòmica molt
complicada”.

  

En aquest sentit la presidenta balear ha destacat que mentre que abans de la crisi 38 famílies
de Formentera eren beneficiaries de la Renda Social Garantida (RESOGA), ara en són 442. La
presidenta també ha destacat les ajudes que s'estan donant per autònoms, d'entre 2.000 i
3.000€ en les que el Consell de Formentera ha aportat 250.000 euros, i també ha agraït a la
institució l'aportació de 100.000€ per garantir els avals per ajudes a empreses i microempreses
amb crèdits ISBA.

  

Les dues presidentes han demanat als formenterers i formentereres així com els turistes que
visiten l'illa que segueixen sent responsables amb les mesures de seguretat per evitar la
propagació de la Covid-19 a l'illa.

  

17 de juny de 2020
Àrea de Comunicació
Consell de Formentera
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